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POROČILO O DELU STROKOVNEGA SVETA TZS V OBDBOJU 2002-2006 
 
Uvod 
 
Napisati poročilo za obdobje štirih let, ni ravno lahka naloga. Predvsem, z 
vidika, da dobijo vse pomembne zadeve enako težo, ne glede na večjo ali 
manjšo časovno distanco. 
Poleg te dileme pa obstaja tudi naslednja: kako formalno ali polemično napisati 
poročilo, ki ga bodo dobili v roke zvezni in klubski “poslanci”. Moram priznati, 
da sem dolgo časa okleval med obema možnostima, pa se vendar odločil za 
tisto bolj polemično, bodečo, za nekoga tudi motečo. Zakaj? Predvsem zaradi 
ljudi, sodelavcev, prijateljev, ki so kar nekaj let poskušali kot teniški 
strokovnjaki in zanesenjaki pomagati slovenskemu tenisu v boljši jutri. Zaradi 
njih in njihovega truda, želja in časa, poročilo Strokovnega sveta TZS ne more 
biti samo formalno. 
Najprej naj predstavim formalni del. O čem in s čim se je ukvarjal svet v 
posameznem letu. 
 
Leto 2002 
 
Strokovni svet TZS se je v tem letu sestal na eni seji in sprejel naslednje 
pomembne sklepe: 
o 26.11.2002 je sprejel poslovnik Strokovnega sveta TZS, ki ureja pravila 

delovanja sveta 
o pripravili in izvedli smo razpis za kapetana – koordinatorja za kategorije od 

12 do 18 let 
o komisija, v sestavi Jeras, Bombač in Filipčič, je za kapetana – koordinatorja 

predlagala Dominika Senico (dekleta) in Aleša Šporna (fantje), ki jih je svet 
z glasovanjem tudi izbral 

o sprejeli smo program dela teniških reprezentac TZS za leto 2003 
o med pomembnimi značilnosti programa velja omeniti razvojna tekmovanja 

za kategorije 14, 16 in 18 let (za lažji skok v višjo kategorijo). 
 
Leto 2003 
 
Strokovni svet TZS se je v tem letu sestal na osmih sejah in sprejel naslednje 
pomembne sklepe: 
o soglasno smo izvolili Igorja Košaka za sedmega člana sveta 
o sprejet je bil program treninga mladih teniških reprezentanc (mlada DC in 

FC ekipa), kot izvajalca, pa sta bila izbrana M. Por (moški) in J. Božič 
(ženske) 

o pričeli smo z izvanjem projekta sofinanciranja mednarodnih tekmovanj 
o prišlo je do prvih kratkih stikov na relaciji Tekmovalno-registracijska 

komisija in Strokovni svet TZS 
o kapetana DC in FC je svet zaprosil za udeležbo na sejah sveta 



o sodelovali smo pri izboru kandidatov za odhod na trening v Sanchezov 
center; treninga se je udeležila le prva skupina, druga pa zaradi različnih 
razlogov ne 

o pričeli smo s projektom svetovanja na področju kondicijske priprave, ki jih 
je vodil N. Šarabon ter koordinator S. Završki 

o TRK smo predlagali uvedbo pravila “najboljšega rezultata” ter „feed in” 
o iz programa reprezentanc za leto 2004 smo zaradi pomanjkanja sredstev 

morali izločiti “razvojne turnirje” in zmanjšati število dni priprav 
o obravnavali smo in razpravljali o poročilih kapetanov mladih reprezentanc 

ter jih tudi sprejeli. 
 
Leto 2004 
 
Strokovni svet TZS se je v tem letu sestal na štirih sejah in sprejel naslednje 
pomembne sklepe: 
o zaradi pomanjkanja sredstvev smo morali na polovici leta prekiniti 

sofinanciranje mednarodnih tekmovanj 
o svet je sprejel sklep, da se no zaradi nesodelovanja kapetanov FC in DC v 

prihodnje ukvarjal bolj s tenisom mladih reprezentanc 
o zaradi nezanimanja ter neresnosti trenerjev smo prekinili projekt svetovanja 

na področju kondicijske priprave 
o zaradi nesodelovanja na sejah sveta smo predlagali zamenjavo za 

Vukasovičevo, kot nadomestni član je bil izbran Trupej 
o ukvarjali smo se s problematiko neizplačanih sredstev za mednarodna 

tekmovanja iz leta 2004 
o sprejeli smo program dela mladih reprezentanc v letu 2005 
o pripravljati smo pričeli projekt regijskih centrov (Kranj, Ljubljana, Maribor) 
o obravnavali in razpravljali smo o poročilih kapetanov mladih reprezentanc 

ter jih tudi sprejeli. 
 
Leto 2005 
 
Strokovni svet TZS se je v tem letu sestal na štirih sejah in sprejel naslednje 
pomembne sklepe: 
o reševali smo problematiko delovanja regijskih centrov (neudeležba, 

neresnost nekaterih igralcev in igralk...) 
o zaradi zmanjšanja finančnih sredstev je upadlo tudi število priprav in obseg 

sredstev za sofinanciranje mednarodnih tekmovanj 
o dopolnili smo projekt regijskih centrov (termini, finančni pogoji, kriteriji, 

sankcije...) 
o obravnavali in razpravljali smo o poročilih kapetanov mladih reprezentanc 

ter jih tudi sprejeli 
o sprejeli smo program mladih reprezentac za leto 2006. 
 



Leto 2006 
Strokovni svet TZS se je v tem letu sestal na štirih sejah in sprejel naslednje 
pomembne sklepe: 
o sprejeli smo dopolnjen program dela za leto 2006 
o opozorili smo UO, da je delovanje ob nestabilnih virih financiranja izredno 

zahtevno ter onemogoča načrtno in organizirano delo 
o ugotavili smo, da kapetanka DC ni posredovala programa dela za leto 2006. 
o Izvedeli smo razpis za kapetana DC; soglasno je bil izbran Trupej 
o Ugotavili smo, da so v finančnem načrtu za leto 2006 zmanjšale le postavke 

povezane s tenisom mladih. 
 
Ocena dela Strokovnega sveta TZS 
 
Strokovni svet TZS je po svoji opredelitvi strokovno, posvetovalni in operativni 
organ. To slednje, predvsem zaradi delovanja kapetanov – koordinatorjev, 
mladih teniških reprezentanc. Če izločimo le najbolj odmevne posamične in 
ekipne nastope na reprezentančnih nastopih lahko omenimo: 
 
1. mesto deklet do 18 let na evropskem prvenstvu leta 2004 (ekipa: Maša Zec 
Peškirič, Polona Reberšak, Tina Obrez) 
2. mesto Polone Herzog na evropskem posamičnem prvenstvu deklet do 14 let 
v letu 2005 
1. mesto v dvojicah na evropskem posamičnem prvenstvu deklet do 14 let v 
letu 2005 (dvojica: Polona Hercog – Jasmina Kajtazovič) 
2. mesto deklet do 14 let na evropskem prvenstvu leta 2005 (ekipa: Polona 
Hercog, Jasmina Kajtazovič, Maša Grgan) 
4. mesto deklet do 14 let na svetovnem prvenstvu leta 2005 (ekipa: Polona 
Hercog, Maša Grgan, Dalila Jakupovič)  
 
Ostali odmevni rezultati naših igralk in igralcev pa so takšne narave, da si 
strokovni svet in TZS ne moreta pripisati kakršnihkoli zaslug, ker so plod 
klubskih ali osebnih projektov. 
 
 
Problematika dela Strokovnega sveta TZS 
 
Že na začetku sem omenil, da bo poročilo polemično, kar pomeni, da 
nekaterim ne bo všeč oziroma bo med teniškimi delavci zopet završalo. Pa 
vendar, samo s hvalo ne bomo prišli daleč, med drugim je bil tudi strokovni 
svet TZS stalna tarča napadov z različnih strani ali pa so se določene strokovne 
odločitve sprejemale mimo njega. 
 



Med najbolj perečo problematiko delovanja sveta v obdobju 2002 – 2006 
moramo omeniti: 
 

1. zmanjševanje finančnih sredstev namenjenih reprezentačnim progamom 
mladih reprezantc TZS in s tem posledično ukinjanje in krčenje določenih 
projektov (razvojnih turnirjev, sofinanciranja mednarodnih tekmovanj, 
priprav in treningov za mlade reprezentance 

2. nejasna finančna situacija, kjer so od različnih oseb prihajale diametralno 
različne informacije o možnostih izvedbe reprezentančnih aktivnosti 

3. večmesečne zamude pri plačilu honorarjev kapetanom, kar je negativno 
vplivalo na njihovo motivacijo za delo 

4. neusklajeno delo posameznih komisij (predvsem strokovnega sveta in 
TRK), kjer so se konstrunktivni predlogi reševali na osebni ravni s 
številnimi žalitvami, na koncu pa je prišlo do enostranske prekinitve 
komunikacije, ki ustvarja le videz idealnega odnosa 

5. nesodelovanje med strokovnim svetom in kapetanoma FC in DC ter 
navkljub vabilom neudeleževanje sej sveta 

6. poskusi pritiskov s strani vodstva zveze za zmanjšanje kompetenc 
kapetanoma mladih reprezentanc (leto 2004) ter pri izbiri zadnjega 
kapetana DC (leto 2006) 

7. nezanimanje klubskih in osebnih trenerjev za projekt svetovanja na 
področju kondicijskih treningov, kar je po enem letu pripeljalo do 
ukinitve projekta 

8. sebično, ozkogledo ter pristransko razmišljanje nekaterih klubskih in 
osebnih trenerjev na reševanje strokovnih problemov na ravni TZS. 

 
Na koncu ocenjujem, da je strokovni svet TZS lahko primerno deloval le v letu 
2003, ko so bili pogoji dela, vzdušje ter elan na ustrezni ravni. Po tem letu pa 
smo se morali ukvarjati s številnimi problemi, ki ne sodijo v delokrog 
strokovnega sveta TZS. 
 
Ob tej priložnosti, bi se zahvalil vsem sodelavcem v strokovnem svetu TZS, ki 
so pokazali veliko mero optimizma, znanja, izkušenj ter zdrave pameti. 
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Predsednik Strokovnega sveta TZS 

 


